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Φοβερό κακό είναι η αμαρτία
/ Ορθόδοξη πίστη

Φοβερό κακό είναι η αμαρτία, αλλά όχι και αθεράπευτο. Το θεραπεύει εύκολα η 
μετάνοια.

Όση ώρα κρατά κανείς στο χέρι του την φωτιά, οπωσδήποτε καίγεται. Μόλις όμως 
την τινάξει, παύει να καίγεται.

Το ίδιο συμβαίνει με την αμαρτία, πού είναι κι αυτή μια φωτιά πού κατακαίει τον 
άνθρωπο.
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